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PROTOKÓŁ NR 0012.4.5.2021 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

 i Samorządu Terytorialnego  
w dniu  18 maja 2021r. 

 
 
 
Porządek obrad: 
 
 
I CZĘŚĆ POSIEDZENIA 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
3. Raport o stanie miasta Jastrzębie-Zdrój  za 2020 rok. 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Jastrzębie-Zdrój 
wotum zaufania. 
 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2020 rok - 
absolutorium. 

- projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2020 rok wraz ze sprawozdaniem                    
z wykonania budżetu Miasta za 2020 rok,  

- projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój. 

5. Sprawy bieżące. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2021 rok, 
 

 Pismo Towarzystwa Miłośników Ziemi Jastrzębskiej z dnia 14 maja 2021r.   
w sprawie nadania imienia Ludwika Piechoczka dla budowanego  ronda na 
skrzyżowaniu Al. Piłsudskiego i ul. Granicznej. 

 
6. Wolne głosy i wnioski. 
 
7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 20 kwietnia 2021r. 
 
 
II CZĘŚĆ POSIEDZENIA 
 
Wnioski do budżetu obywatelskiego na rok 2022. 
 
8. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad.1.  
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa 
Publicznego i Samorządu Terytorialnego – Tadeusz Markiewicz.  
 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  
 
Ad.2.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad.3. 
Raport o stanie miasta Jastrzębie-Zdrój  za 2020 rok. 
 
Prezydent Miasta Anna Hetman omówiła Raport o stanie miasta Jastrzębie-Zdrój 
za 2021 rok.  
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Jastrzębie-Zdrój 
wotum zaufania. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –1, przeciw – 0, wstrzymujących się –2. 
 
Ad.4. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2020 rok - absolutorium. 
 

 projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 
Jastrzębie-Zdrój za 2020 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta za 2020 rok 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 
 

 projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 
 

Ad.5. 
Sprawy bieżące. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2021 rok 

 
Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
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 Pismo Towarzystwa Miłośników Ziemi Jastrzębskiej z dnia 14 maja 2021r.   
w sprawie nadania imienia Ludwika Piechoczka dla budowanego  ronda na 
skrzyżowaniu Al. Piłsudskiego i ul. Granicznej 

 
Przewodniczący Komisji odczytał pismo i zapoznał radnych z jego treścią.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Myślę, że należałoby się pochylić nad pismem, nad postacią Ludwika Piechoczka 
 i właściwemu, godnemu miejscu w naszym mieście nadać jego imię. Jakie jest 
stanowisko Prezydenta Miasta w tej sprawie? 
 
Anna Hetman 
O tej inicjatywie wiedzieliśmy wcześniej, było to sygnalizowane przez 
Stowarzyszenie, zamierzamy konsultować z mieszkańcami nadanie imienia 
rondu, weźmiemy również ten głos pod uwagę poddając pod głosowanie.   
 
Roman Foksowicz 
Wcześniej były inne propozycje nadania imienia Ludwika Piechoczka Szkole 
Podstawowej nr 1, w tej chwili ma imię Wojska Polskiego, jednak po 
konsultacjach nie było zainteresowania ze strony środowiska szkolnego żeby 
zmienić patrona, myśleliśmy o tym, aby ulicy prowadzącej do szkoły nadać imię 
Ludwika Piechoczka.  
 
Andrzej Matusiak 
Możemy zaopiniować pozytywnie lub nie, a następnie przekazać naszą opinię do 
Komisji ds. nazewnictwa, która działa w mieście.  
 
Anna Hetman 
Jest jeszcze inna propozycja, myślę, że należy włączyć do tego mieszkańców, 
którzy podejmą decyzję.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Proszę o udzielenie odpowiedzi, poinformowanie, iż Komisja przyjęła do 
wiadomości zaproponowany sposób załatwienia sprawy.  
 
 
Ad.6. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Nie wniesiono. 
 
 
Ad.7. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 20 kwietnia 2021r. 
 
 
Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 20 kwietnia 2021r.przyjęto jednogłośnie.  

 
 
PRZERWA 12.25 – 12.30 
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II CZĘŚĆ POSIEDZENIA 
 
Wnioski do budżetu obywatelskiego na rok 2022. 
 
 
Komisja zaopiniowała wnioski do budżetu obywatelskiego na rok 2022. 
 
Wyjaśnień udzielili Naczelnik Wydziału Dialogu Społecznego Barbara Więckowska, 
Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Inwestycji Maria Pilarska, Naczelnik Wydziału 
Ochrony Środowiska i Rolnictwa Mariusz Rogala oraz Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Komunalnej Honorata Uchto.  
 
Radny Szymon Klimczak wyłączył się z głosowania w zakresie zadań 
ogólnomiejskich. 
 
Tabelaryczne zestawienie wniosków wraz z opinią Komisji stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  
 
 
Ad.8. 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji - Tadeusz Markiewicz podziękował wszystkim                        
za przybycie po czym zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk                   

      Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego 
i Samorządu Terytorialnego 

Tadeusz Markiewicz 


